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Question avec demande de réponse écrite E-010915/2010  
à la Commission 
Article 117 du règlement 
Cornelis de Jong (GUE/NGL) 
 
Objet: Manipulatie door de Europese Commissie van een onderzoek naar adoptie 
 

1.  Wat  is  uw  reactie  op  het  bericht  in  de  Roemeense  krant  Jurnalul  van  3  december 
(http://www.jurnalul.ro/special/anchete/battle-of-international-adoptions-reaches-peak-561690.html) 
dat  u  onderzoekers  onder  druk  heeft  gezet  om  te  concluderen  dat  er  behoefte  bestaat  aan  een 
Europees Adoptie Agentschap, terwijl het onderliggende onderzoek die conclusie niet staaft? 

2. Klopt het dat de conclusie die in het rapport wordt getrokken dat er behoefte is aan een Europees 
Adoptie Agentschap niet gestaafd wordt door het onderliggende onderzoek? Indien ja, is het juist dat 
(deze  niet  gestaafde)  conclusie  tot  stand  is  gekomen  doordat  u  uw  invloed  als  opdrachtgever  heeft 
aangewend?  Indien  ja,  op  welke  wijze  gaat  u  deze  fout  rechtzetten?  En  hoe  voorkomt  u  voorts  dat 
een  dergelijk  voorval  in  de  toekomst  opnieuw  plaatsvindt?  Hoe  bent  u  van  plan  in  de  toekomst  de 
onafhankelijkheid van door de u gevraagde onderzoeken te garanderen? 

3. Is het waar dat er pogingen worden ondernemen Roemenië te dwingen de grenzen voor adopties 
weer open te stellen? Zo ja, wat vindt u daarvan? 

4.  Is  het  waar  dat  dit  onderzoek,  dat  €  250.000  aan  Europees  gemeenschapsgeld  heeft  gekost,  in 
eerste  instantie  niet  openbaar  is  gemaakt? Is  dat  gebruikelijk met dergelijke  rapporten? Wat vindt u 
daarvan? 

5. Deelt u mijn mening dat er geen Europees Adoptie Agentschap dient te worden opgericht indien er 
geen noodzaak voor is?  

6.  Deelt  u  eveneens  mijn  mening  dat  bij  eventueel  Europees  beleid  op  het  gebied  van 
kinderbescherming  daadwerkelijk  de  bescherming  van  het  kind  voorop  moet  staan,  en  niet  het 
Europese  adoptiebeleid, omdat  adoptie  geen  doel  op  zich  is  maar  slechts  een  van  de  middelen  om 
kinderen kansen te geven? 
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